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Datum 9-1-2024 14:33 

Onderwerp: 
bouw nieuwe school 

Geachte heer (geanonimiseerd)

Naar 
aanleiding 

van uw 

gemeentelijk schrijven 
dd 19-12-2023 met uw nummer 

Z-23-49286/UIT-23-62087 mijn 

navolgende 
reactie. 

Na de teleurstellende informatieavond van 13 
december 

jl. 

kan 
ik 

alleen maar de 
volgende 

conclusies trekken : 

- 

bewoners worden wel 
gehoord 

maar 
het 

is 
alleen 

maar 
aanhoren wat de 

gemeenteraad 
al 

lang 

heeft 
besloten 

zonder 
rekening 

te houden met de 
wensen en 

de 
logica 

van 
de bewoners 

in Enter 

- 

inhoudelijk gezien 
was die avond teleurstellend en amateuristisch, vooral 

op 
het 

onderwerp verkeersveiligheid 

- 

het is 
mij nog 

steeds een raadsel om scholen te 
plaatsen bij 

een van de drukste 
toegangswegen 

van Enter 

- 

waarom 
toch die scholen 

zo 
dicht 

bij 

een 
andere 

lagere 
school (Roerganger), spreiding 

? 

-er 
vind nieuwbouw 

plaats 

aan 
de Noordkant 

van 

Enter, alle 
ruimte is 

daar beschikbaar 
voor 

nieuwbouw 

zonder 
ingewikkelde 

en dure 
aanpassingen 

- 

zelfs het bouwen 
op 

de oude locaties is 
logischer 

- 

landelijk 

is 
al 

langer 
bekend dat 

fusies 
cq 

te 
grote 

scholen kind 
onvriendelijk zijn 

- 

dit project kent alleen 
maar 

verliezers, 
voor 

de 
gemeente 

Wierden wordt het 
een 

financieel debacle 

Het is 
mij duidelijk 

dat 
gemeente politiek 

niet veel anders is dan onze 

landelijke politiek, 
met nieuwe 

verkiezingen hoop 

ik 
dat 

er een 
andere 

toekomstige werkwijze 
zich aandient. 

Ik 
zal u niet verder vermoeien en wacht af wanneer er 

gebouwd gaat 
worden 

op 
‘die locatie’. 

Met 

vriendelijke groeten, (geanonimiseerd)


